
OBEC REJDOVÁ, 049 26 REJDOVÁ 47 

IČO: 328 685 

 

Zápisnica zo  zasadania OZ v obci Rejdová konaného dňa 19.6.2024 

 

Program : podľa priloženej pozvánky 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

 

1. Otvorenie, schválenie programu 

Zasadanie OZ otvorila starostka obce Mgr. Slávka Krišťáková. Oznámila, že  OZ je  spôsobilé 

rokovať a uznášať sa, nakoľko sa ho zúčastnili 4 poslanci a ďalší poslanec Ing. Matej Ambruž 

sa zasadania zúčastní s malým meškaním. Ing. Volfová a JUDr. Hric sa ospravedlnili 

z pracovných dôvodov.   Starostka oboznámila poslancov s programom rokovania OZ, ktorý 

obdržali v pozvánke a vyzvala poslancov na prípadné doplnenia programu. Zo strany poslancov 

neboli vznesené žiadne doplnenia. Starostka navrhla doplniť program o bod „Schválenie 

prebytočnosti majetku obce“, ktorý bude pod číslom 9. Ostatné body sa poposúvajú. Program 

rokovania poslanci jednohlasne schválili .  

Poslanci schválili program rokovania OZ v nasledovnom znení :  

Schválený program :  

 

1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu  

2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

3. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadania OZ 

4.  Záverečný účet obce Rejdová za rok 2023- schválenie, stanovisko hlavnej kontrolórky 

k ZÚ obce 

5. Vyhodnotenie podnikateľskej činnosti obce za rok 2023  

6. Správa o výsledku kontroly evidencie hrobových miest v obci Rejdová – HK 

7. Správa o výsledku kontroly účtovných súvzťažností k 31.12.2023 v obci Rejdová – HK 

8. Plán kontrolnej činnosti HK na II.polrok 2024 – schválenie 

9. Schválenie prebytočnosti majetku obce 

10. Zámer prevodu majetku obce – František Tóth a Annamária Tóthová, Krakovská 1027/6, 

Košice 

11. 3. úprava rozpočtu Obce Rejdová  

12. Informácia o podaných a vyhodnotených žiadostiach o finančné dotácie a nenávratné 

finančné príspevky  

13. Delegovanie zástupcov obce do Rady školy pri MŠ Rejdová, informácia o pedagogických 

zamestnancoch MŠ Rejdová 

14. Správa o činnosti OZ Hôra Rejdová, DHZO a Klubu dôchodcov za rok 2023 

15. Hviezdicový výstup na Stolicu – organizačné zabezpečenie,  schválenie poplatkov 

16. GFF Rejdová 2024 – informácia a organizačné zabezpečenie, schválenie poplatkov 

17. Rôzne : 

a/ ponuka na kúpu nehnuteľností do majetku obce -  prejednanie  



b/ predaj majetku obce – motorové vozidlo UVAZ - prejednanie 

18. Diskusia  

19. Záver 

 

Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov OZ : 7 Počet prítomných poslancov : 4 

Za :4 /     Bc. J.Molčanová, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Mgr. J.Polomská/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

 

2. Určenie zapisovateľa,  overovateľov zápisnice, návrhovej komisie 

 

Predsedajúci určil zapisovateľa , návrhovú komisiu a overovateľov zápisnice nasledovne : 

Zapisovateľ : I.Kolářová 

Overovatelia zápisnice : Mgr. J.Polomská, Mgr. J.Mihóková 

Návrhová komisia : Bc.J.Molčanová, M.Dovalovský 

 

Hlasovanie : 

Celkový počet poslancov OZ : 7 Počet prítomných poslancov : 4 

Za :4 /     Bc. J.Molčanová, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Mgr. J.Polomská/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

3. Kontrola uznesení z predchádzajúcich zasadaní OZ 

Starostka obce previedla kontrolu uznesení z predchádzajúcich zasadaní OZ. K uzneseniam, 

ktoré boli prijaté skonštatovala, že všetky sa týkali prevodu akcií VVS a.s. Zároveň 

poznamenala, že obec komunikuje v uvedenej veci so zástupcami VVS a.s., ktorí ju usmerňujú. 

Vyhlásená je verejná súťaž, ktorej podmienky boli zverejnené v zmysle zákona. Obec bude aj 

naďalej v uvedenej veci komunikovať s VVS a.s. Poslanci zobrali kontrolu uznesení na 

vedomie. 

 

Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov OZ : 7 Počet prítomných poslancov : 4 

Za :4 /     Bc. J.Molčanová, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Mgr. J.Polomská/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 



4.Záverečný účet obce Rejdová za rok 2023- schválenie, stanovisko hlavnej kontrolórky 

k ZÚ obce 

 

Starostka obce požiadala ekonómku obce Ing. Rolikovú aby predniesla dôvodovú správu 

k prerokovanému bodu programu. Ekonómka skonštatovala, že návrh záverečného účtu bol 

zverejnený v zmysle zákona na CUET-e a vývesnej tabuli pri OcÚ. K dnešnému dňu zatiaľ 

nebola predložená audítorská správa. Audítorka vykonala v obci viacero stretnutí, na ktorých 

preverovala účtovníctvo. Záverečný účet obsahuje všetky príjmy a výdavky hlavnej činnosti, 

podnikateľskej činnosti vrátane ZŠ. Podrobnejšie oboznámila poslancov s výsledkami 

hospodárenia obce v roku 2023. Informovala, že výsledok hospodárenia je kladný a bude 

predmetom rezervného fondu vo výške 18.854,59 €. Obec je povinná tvoriť aj rezervný fond 

na opravy verejného vodovodu, do ktorého by mala byť presunutá čiastka 6987,84 €. 

K záverečnému účtu podala stanovisko aj HK obce, ktorá v ňom skonštatovala, že ZÚ bol 

vypracovaný v zmysle zákona a odporúča ho schváliť bez výhrad. Starostka k uvedenému bodu 

poznamenala, že ku dňu konania OZ bude v rezervnom fonde cca 62.000 €.  

Tento zostatok je po prirátaní zostatku z roka 2023 a čerpaní za mesiace 1-6/2024. Poslanci 

nemali k uvedenému bodu žiadne doplňujúce otázky.  

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie  Stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu 

Obce Rejdová za rok 2023.   

OZ zároveň schválilo :  

 a) Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad. 

 b) Zostatok finančných operácií použiť na: - vysporiadanie schodku upraveného rozpočtu vo 

výške 29 465,41 €, - tvorbu rezervného fondu vo výške 18 854,59 €, - tvorbu účelovej rezervy 

na obnovu verejného vodovodu vo výške 6 987,84 €.  

c) Účtovnú závierku Obce Rejdová za rok 2023, ktorá predstavuje z hlavnej činnosti zisk vo 

výške 98,77 €. Táto sa preúčtuje na účet 428 – Nevysporiadaný výsledok hospodárenia 

minulých rokov. 

 

Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov OZ : 7 Počet prítomných poslancov : 4 

Za :4 /     Bc. J.Molčanová, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Mgr. J.Polomská/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

5. Vyhodnotenie podnikateľskej činnosti obce za rok 2023  

 

Ekonómka obce predložila poslancom na schválenie vyhodnotenie podnikateľskej činnosti za 

rok 2023. Obec má v podnikat.činnosti ubytovacie a stravovacie služby , vodovod a práce 

v lese. Ekonómka skonštatovala, že z dôvodu enormného nárastu cien energií, hlavne plynu 

nebola TU na námestí obce celú zimu v prevádzke. Ubytovacie zariadenie v PZ potiahli 

ubytovaní robotníci. V roku 2023 boli vysoké výdavky na opravy verejného vodovodu, čo sa 



prejavilo stratou na tomto stredisku. Vodovod však potrebujeme opravovať, preto boli tieto 

financie vynaložené efektívne. Zároveň obec realizovala projekt modernizácie vodovodu , 

ktorý bol schválený z Envirofondu. Obec eviduje na vodovode aj vysoké nedoplatky hlavne 

obyvateľov rómskej osady. Na činnosť podnikateľskej činnosti prispieva aj obec z bežného 

rozpočtu, nakoľko budova je využívaná aj pre potreby obce. Konečný výsledok hospodárenia 

je zisk vo výške 2,25 €. Počas rozpravy k tomuto bodu programu vošiel do rokovacej miestnosti 

Ing. Matej Ambruž.  

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní bodu programu berie na vedomie Výsledok 

hospodárenia z podnikateľskej činnosti Obce Rejdová za rok 2023. a schvaľuje  Rozdelenie 

výsledku hospodárenia z podnikateľskej činnosti za rok 2022 – zisk vo výške 2,25 € ostáva ako 

nerozdelený hospodársky výsledok v podnikateľskej činnosti. Zároveň schvaľuje účtovnú 

závierku Obce Rejdová za rok 2023, ktorá predstavuje v podnikateľskej činnosti zisk vo výške 

2,25 €. Tento sa preúčtuje na účet 428 – Nevysporiadaný výsledok hospodárenia minulých 

rokov. 

 

Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov OZ : 7 Počet prítomných poslancov : 5 

Za :5 /     Bc. J.Molčanová, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Mgr. J.Polomská, Ing. 

M.Ambruž/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

6.Správa o výsledku kontroly evidencie hrobových miest v obci Rejdová – HK 

 

HK obce predložila poslancom správu o vykonanej kontrole, ktorá bola zameraná na evidenciu 

hrobových miest. HK skonštatovala, že obec vedie evidenciu hrobov elektronicky 

prostredníctvom programu virtuálny cintorín. Je to veľkou pomocou pri evidencii hrobov, 

nakoľko v programe evidujeme všetkých vlastníkov hrobov, nájomné zmluvy , nedoplatky 

a pod. Program si pochvaľujú aj občania, ktorí si vedia prehľadne pozrieť či majú hrobové 

miesto zaplatené. HK nemala žiadne výhrady a kontrolou neboli zistené nedostatky. Poslanci 

zobrali správu na vedomie.  

 

Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov OZ : 7 Počet prítomných poslancov : 5 

Za :5 /     Bc. J.Molčanová, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Mgr. J.Polomská, Ing. 

M.Ambruž/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

 

 



7.Správa o výsledku kontroly účtovných súvzťažností k 31.12.2023 v obci Rejdová – HK 

 

V súvislosti so spracovaním záverečného účtu obce vykonala HK kontrolu účtovných 

súvzťažností v rámci účtovníctva obce. Kontrolou boli preverené finančné výkazy, formulár 

vzájomných vzťahov a zostatky jednotlivých účtov. Kontrolou neboli zistené rozdiely. Poslanci 

zobrali správu na vedomie.  

 

Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov OZ : 7 Počet prítomných poslancov : 5 

Za :5 /     Bc. J.Molčanová, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Mgr. J.Polomská, Ing. 

M.Ambruž/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

8.Plán kontrolnej činnosti HK na II.polrok 2024 – schválenie 

 

HK obce predložila poslancom na schválenie plán kontrolnej činnosti na II.polrok 2024. 

Návrh plánu bol zverejnený v zmysle zákona. Žiadne pripomienky zo strany občanov neboli 

vznesené. Poslanci návrh plánu kontrolnej činnosti schválili v predloženom znení. 

 

Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov OZ : 7 Počet prítomných poslancov : 5 

Za :5 /     Bc. J.Molčanová, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Mgr. J.Polomská, Ing. 

M.Ambruž/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

9.Schválenie prebytočnosti majetku obce 

 

Obec Rejdová obdržala žiadosť o odpredaj nehnuteľného majetku obce, ktorú predbežne 

prerokovala na zasadaní OZ dňa 13.3.2024. V súvislosti s jej ďalším vybavením bolo nutné 

uvedený pozemok preskúmať priamo v teréne starostkou obce a predsedom komisie výstavby 

a územného plánovania Ing. Matejom Ambružom.  Jedná sa o pozemok na okraji intravilánu 

obce.   Na základe preskúmania pozemku priamo v teréne môžeme konštatovať, že uvedený 

majetok je svojou výmerou, tvarom a polohou pre obec, nevyužiteľný.  Ani doteraz, ani v 

budúcnosti obec neuvažuje o jeho využití a s jeho využitím nepredpokladá ani schválený 

územný plán obce vrátane zmien a doplnkov. Z uvedeného dôvodu starostka obce navrhuje OZ 

schváliť jeho prebytočnosť. 

Obecné zastupiteľstvo obce Rejdová na základe predchádzajúceho prerokovania schválilo 

podľa § 11 ods. 4 písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov, v súlade so zákonom SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 



predpisov a Zásadami hospodárenia a nakladania s majetkom obce , článok 11, odst.1 písm.c/ , 

že nehnuteľný majetok obce:  

- pozemok v k.ú. Rejdová: parc.č. KN-E 5108/4 vo výmere 102 m2 druh pozemku 

ostatná plocha, vo vlastníctve obce vedený na LV č.1660.  

sa stáva prebytočným majetkom obce.  

 

Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov OZ : 7 Počet prítomných poslancov : 5 

Za :5 /     Bc. J.Molčanová, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Mgr. J.Polomská, Ing. 

M.Ambruž/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

10.Zámer prevodu majetku obce – František Tóth a Annamária Tóthová, Krakovská 

1027/6, Košice 

 

Dňa 12.2.2024 podali žiadatelia na Obec Rejdová žiadosť o odkúpenie uvedeného pozemku. 

Pôvodný majiteľ nehnuteľnosti domu s.č. 321 využíval tento obecný pozemok viac ako 20 

rokov, no o vysporiadanie nikdy nepožiadal. Zámerom nových majiteľov je majetkovo-právne 

vysporiadanie pozemkov, ktoré reálne využívajú a nachádzajú sa v dvore pri ich dome.  

Obec tento pozemok dlhodobo nevyužíva, nenachádzajú sa tam žiadne inžinierske siete a ani 

v územnom pláne obce nie je tento pozemok nijako špecifikovaný v súvislosti s potrebami 

obce. Je na hranici intravilánu, v susedstve poľnohospodárskeho pozemku , ktorý 

obhospodaruje PD Rejdová. 

Obec v podobných prípadoch doteraz postupovala v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí a využila pri prevode osobitný zreteľ, čo je možné využiť aj po novele zákona o majetku 

obcí. 

Tak ako v predchádzajúcich prípadoch starostka navrhla tento pozemok záujemcom odpredať, 

nakoľko nie je reálne, aby obec tento pozemok inak využila, nakoľko sa viac ako 20 rokov 

nachádza v dvore predchádzajúceho vlastníka domu aj súčasných vlastníkov. Poslanci navrhujú 

rovnakú cenu ako to bolo v prípade predchádzajúcej žiadosti manželov Kacvinských, t.j. 6,- € 

/ m2. 

Dôvod osobitného zreteľa je v súlade so  Zásadami hospodárenia a nakladania s majetkom 

obce, článok 21, odst.6 bod b/ - prevodom vlastníctva majetku obce sa prispeje k účelnejšiemu 

využitiu majetku obce i inej osoby a zároveň k sceleniu pozemkov. Hodnota majetku 

v žiadnom prípade neprekročí 3.000 € čo je podmienkou osobitného zreteľa. Keďže poslanci 

boli so žiadosťou oboznámení aj na predchádzajúcom zasadaní OZ a po riadnom preskúmaní 

polohy pozemku schválili Zámer prevodu majetku obce podľa § 9a odst.15 písm. f/ zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí z dôvodu hodného osobitného zreteľa v prospech Františka Tótha, 

nar. 27.4.1974 a Annamárie Tóthovej, rod. Pužérovej, nar. 22.7.1978, bytom Krakovská 

1027/6, 040 11 Košice. 



Ako osobitný zreteľ uvádzajú nasledovné: 

Pozemok o ktorý majú žiadatelia záujem sa nachádza v dvore domu vo vlastníctve 

žiadateľov, s.č. 321. Ide o plochu, ktorá bola súčasťou tejto nehnuteľnosti viac ako 20 

rokov. Pôvodný majiteľ o odkúpenie nikdy nepožiadal, aj keď pozemok dlhodobo užíval.  

Pre obec je tento pozemok svojou polohou, tvarom i výmerou nevyužiteľný. Záujmom 

nových majiteľov je majetkovo-právne vysporiadanie pozemku, ktorý reálne využívajú. 

Prevodom majetku prispejeme k účelnejšiemu využitiu majetku obce i inej osoby. Dôvod 

osobitného zreteľa je v súlade so Zásadami hospodárenia a nakladania s majetkom obce 

Rejdová, čl. 21, odst.6 bod b/. 

 

Jedná sa o pozemok v k.ú. Rejdová: parc.č. KN-E 5108/4 vo výmere 102 m2 druh pozemku 

ostatná plocha, vo vlastníctve obce vedený na LV č.1660.  

Celková výmera: 102 m2.Stanovená cena: 6 € / 1 m2.Cena celkom: 612,-  €. 

Poslanci zároveň poverili starostku zverejnením zámeru prevodu v zmysle zákona. 

 

Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov OZ : 7 Počet prítomných poslancov : 5 

Za :5 /     Bc. J.Molčanová, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Mgr. J.Polomská, Ing. 

M.Ambruž/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

11.Tretia úprava rozpočtu Obce Rejdová  

 

Základná škola v Rejdovej predložila žiadosť o úpravu rozpočtu na rok 2024. Dôvodom je 

ukončenie pracovného pomeru a odchod do dôchodku pracovníčky školskej jedálne k 

31.7.2024. V zmysle zákonníka práce, vyššej kolektívnej zmluvy pre pracovníkov vo verejnej 

správe a kolektívnej zmluvy ZŠ Rejdová, má zamestnankyňa nárok na vyplatenie odchodného 

vo výške trojnásobku priemerného mesačného zárobku čo činí s odvodami sumu 3820 €.  

Prevádzka školskej jedálne je originálnou kompetenciou, ktorá je financovaná z rozpočtu obce. 

Vysvetlenie k žiadosti podala aj ekonómka ZŠ Bc. Molčanová.  

Nakoľko školskú jedáleň financuje obec, obec musí vyfinancovať aj nepredvídané výdavky. 

Ekonómka obce navrhuje v súvislosti s tým úpravu rozpočtu obce. Vykonanou zmenou 

bežného rozpočtu dôjde k zníženiu výdavkov obce (EK Miestna občianska a poriadková služba) 

a k zvýšeniu výdavkov ZŠ (EK Školská jedáleň) v rovnakej výške 3 820 €, pričom nedôjde k 

zmene celkového rozpočtu. 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní tohto bodu programu schválilo tretiu úpravu rozpočtu 

Obce Rejdová na rok 2024 –zníženie bežných výdavkov obce vo výške 3 820 € a zvýšenie 

bežných výdavkov ZŠ vo výške 3 820 €. 

 



Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov OZ : 7 Počet prítomných poslancov : 5 

Za :5 /     Bc. J.Molčanová, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Mgr. J.Polomská, Ing. 

M.Ambruž/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

 

12.Informácia o podaných a vyhodnotených žiadostiach o finančné dotácie a nenávratné 

finančné príspevky  

 

Starostka obce informovala poslancov o podaných žiadostiach o finančné dotácie v priebehu 

roka 2023 a 2024. Jedná sa o nasledovné žiadosti :  

➢ PPA – „Obnova verejného vodovodu a revitalizácia zelene v obci Rejdová“ – obec 

obdržala dňa 4.6.2024 rozhodnutie o schválení NFP vo výške 215.986,28 € - jedná sa 

len o opravu vodovodu , zeleň bola s projektu vylúčená – ide o vetvu od obecného úradu 

smerom k ZŠ , k domu Ing. Miloša Goliana a smerom na zadnú cestu po garáž Juraja 

Molčana – jedná sa o výmenu hlavného potrubia vrátane vodovodných prípojok 

a osadenie hydrantov. Starostka informovala, že  v súčasnosti prebieha príprava 

zmluvy.  

➢ SIEA – „Obnova OcÚ a KD v obci Rejdová“  - obci bolo telefonicky oznámené 

schválenie žiadosti vo výške cca 370.000 €, písomné rozhodnutie zatiaľ doručené 

nebolo, podľa tel.informácii nebola žiadosť schválená v max.sume . Obec počká na 

doručenie oficiálneho rozhodnutia o schválení dotácie. 

➢ Úrad vlády SR – „Aj my Rómovia to vieme....“ – žiadosť podaná 28.5.2024 – jedná sa 

o kultúrno-vzdelávacie aktivity pre Rómov počas letných prázdnin – prebieha formálna 

kontrola žiadosti – požadovaný finančný príspevok cca 5.000 € 

➢ MF SR – Dotácia na individuálne potreby obci – „Revitalizácia námestia obce Rejdová“ 

– jedná sa o revitalizáciu plochy okolo vianočného stromčeka pred hostincom– obec má 

spracovanú jednoduchú štúdiu, žiadosť podaná 27.5.2024 – prebieha kontrola 

a vyhodnocovanie – požadovaný finančný príspevok cca 15.000 € 

➢ GFF Rejdová 2024 – „Svadba v Rejdovej“ – sprievodné aktivity – žiadosť podaná na 

KSK – požadovaná výška dotácie cca 10.000 € 

➢ Ministerstvo ŽP SR – „Zberný dvor v obci Rejdová“ – žiadosť podaná 31.5.2024 – 

požadovaná výška NFP cca 195.000 € - v rámci projektu sa jedná o vybudovanie 

zberného dvora s príslušenstvom a zakúpenie traktora s čelným nakladačom – v procese 

administratívnej kontroly 

➢ Okresný úrad Rožňava / MIRRI SR/ - do konca júna plánujeme podať žiadosť 

o reg.príspevok na projekt  - Modernizácia amfiteátra v obci Rejdová. Starostka 

informovala poslancov, že po predbežnom rokovaní so zástupcami miest a obcí je na 

túto výzvu vyčlenená suma 630 tis. Eur pre celý okres. Starostka plánuje podať projekt 

v sume cca 170.tis.eur čo je I.etapa rekonštrukcie amfiteátra bez zastrešenia.  



Starostka poznamenala, že zastrešenie amfiteátra by bolo podané v II.etape cez Radu 

partnerstva. Plánované výzvy sú na jeseň 2024. 

Starostka informovala , že ukončená bola aj modernizácia sociálnych zariadení pri sále 

KD, poslanci si zrekonštruované sociálne zariadenia mali možnosť prezrieť.  

Poslanci navrhli aby obec dala spracovať ďalšiu projektovú dokumentáciu na 

modernizáciu vodovodu, aby sme boli v prípade vyhlásenia výzvy pripravený. Starostka 

poznamenala, že s financiami je potrebné narábať uvážlivo a najprv ukončiť projekty, 

ktoré sú schválené, keďže môže dôjsť k nepredvídaným, resp. neoprávneným 

výdavkom. 

Poslanci zobrali správu na vedomie.  

Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov OZ : 7 Počet prítomných poslancov : 5 

Za :5 /     Bc. J.Molčanová, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Mgr. J.Polomská, Ing. 

M.Ambruž/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

13.Delegovanie zástupcov obce do Rady školy pri MŠ Rejdová, informácia 

o pedagogických zamestnancoch MŠ Rejdová 

 

Starostka obce informovala poslancov, že dňom 2.6.2024 skončilo funkčné obdobie Rady školy 

pri MŠ Rejdová. Z uvedeného dôvodu vyhlásila obec Rejdová výzvu na voľby členov do RŠ. 

Rada školy pri MŠ Rejdová sa skladá z 5 členov. 1 pedagogický, 1 nepedagogický 

zamestnanec, 1 zástupca rodičov a 2 zástupcovia delegovaní obcou. Z uvedeného dôvodu je 

potrebné delegovať členov do RŠ na nové funkčné obdobie 4 rokov. Ostatných členov do rady 

školy si zvolí materská škola. Rada školy začne svoju činnosť ustanovujúcim zasadaním, kde 

bude zvolený predseda a podpredseda RŠ. Starostka navrhla delegovať za obec do RŠ pri MŠ 

Ing. Mateja Ambruža a Bc. Janu Molčanovú, ktorí túto funkciu zastávali aj doteraz. Poslanci 

nemali k tomuto návrhu pripomienky. Starostka zároveň informovala poslancov, že do MŠ 

nastupujú od 1.9. nové učiteľky, nakoľko obidve zamestnankyne pracovný pomer ukončili, 

jedna z dôvodu materskej dovolenky a druhá z dôvodu doby určitej a statusu dôchodcu. 

Obecné zastupiteľstvo obce Rejdová delegovalo v zmysle  § 25 ods. 5 zákona č. 596/2003 Z. 

z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve v.z.n.p. do Rady školy pri MŠ Rejdová na 

funkčné obdobie 4 rokov nasledovných zástupcov obce Rejdová :  

Bc. Jana Molčanová, Rejdová 333 – poslankyňa OZ Rejdová, Ing. Matej Ambruž, Rejdová 71 

– poslanec OZ Rejdová 

Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov OZ : 7 Počet prítomných poslancov : 5 

Za :5 /     Bc. J.Molčanová, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Mgr. J.Polomská, Ing. 

M.Ambruž/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

https://www.vssr.sk/main/goto.ashx?t=27&p=2973866&f=3
https://www.vssr.sk/main/goto.ashx?t=27&p=2973866&f=3


 

14.Správa o činnosti OZ Hôra Rejdová, DHZO a Klubu dôchodcov za rok 2023 

 

Starostka obce predložila  poslancom na prerokovanie správy o činnosti spolkov a združení, 

ktoré sú čiastočne financované aj z rozpočtu obce. Jedná sa o OZ Hôra Rejdová, DHZO a Klub 

dôchodcov. Predsedovia týchto združení predložili poslancom správu o činnosti za rok 2023 

v ktorej zhrnuli svoju činnosť. Poslanci zobrali správy o činnosti na vedomie. 

 

Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov OZ : 7 Počet prítomných poslancov : 5 

Za :5 /     Bc. J.Molčanová, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Mgr. J.Polomská, Ing. 

M.Ambruž/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

15.Hviezdicový výstup na Stolicu – organizačné zabezpečenie,  schválenie poplatkov 

 

Starostka obce informovala poslancov o pripravovanej športovej akcii. Obec Rejdová 

organizuje už 27.ročník hviezdicového výstupu na Stolicu a to dňa 13.7.2024. Starostka 

informovala, že účasť na podujatí prisľúbilo aj družobné mesto Sajobábony v počte cca 50 osôb. 

Obec zabezpečuje pre účastníkov akcie stravu a občerstvenie. Pre družobných hostí zo 

Sajobábony bude strava zabezpečená v školskej jedálni prostredníctvom vlastných 

zamestnancov a dobrovoľníkov. Ako nedeľný program navrhujeme návštevu lanovej dráhy na 

Dedinkách, príp. návštevu Ranča pod Ostrou skalou. Tombola bude zabezpečená od sponzorov. 

Tričká sú objednané vo firme Alevax Košice. Propagácia bude zabezpečená prostredníctvom 

plagátov a zverejnením na internetovej stránke obce a na sociálnych sieťach. Starostka 

požiadala poslancov o pomoc pri organizačnom zabezpečení akcie. Poslanci, ktorí sa akcie 

vedia zúčastniť si rozdelili úlohy a dohodli sa na prácach, ktoré je potrebné zabezpečiť.  

Obecné zastupiteľstvo obce Rejdová po prerokovaní tohto bodu programu zobralo na 

vedomie informáciu o organizačnom zabezpečení 27.ročníka Hviezdicového výstupu na 

Stolicu konaného dňa 13.7.2024 a družobnej návšteve zo Sajobábony. Zároveň  schvaľuje 

štartovné vo výške 1,- € , cenu za predaj trička vo výške 8,- € a predaj tomboly vo výške 

0,50 €. 

 

Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov OZ : 7 Počet prítomných poslancov : 5 

Za :5 /     Bc. J.Molčanová, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Mgr. J.Polomská, Ing. 

M.Ambruž/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 



16.GFF Rejdová 2024 – informácia a organizačné zabezpečenie, schválenie poplatkov 

 

Starostka obce informovala poslancov o príprave nadregionálneho kultúrneho podujatia, ktorý 

našu obec čaká aj v tomto roku. V dňoch 22.-24.8.2024 sa uskutoční 50-ty ročník GFF Rejdová 

2024. Obec Rejdová a GOS Rožňava pripravuje bohatý kultúrny program, ktorý bude zameraný 

na svadbu a svadobné zvyky. Keďže sa jedná o jubilejný ročník plánujeme množstvo rôznych 

sprievodných podujatí pre širokú verejnosť. 

Hlavný program bude prebiehať na námestí obce. Ďalšia zóna bude vytvorená aj vo farskej 

záhrade, kde budú prebiehať menšie programy pre deti i dospelých, zároveň tam bude ďalšia 

gastro zóna. Otvorená bude aj stará fara, ktorá prešla menšími stavebnými úpravami a v jej 

priestoroch budú organizované výstavy a workshopy. Celé námestie ako aj dvory budú 

vyplnené remeselníkmi. Účasť prisľúbili okrem kolektívov z Gemera aj hosťujúce kolektívy 

napr. Rendošovci, Ján Ambróz, PUĽZ, FS Vranovčan, FS Hornád a zahraničný súbor zo 

Srbska. Srbská vojvodina pripravuje na festivale celý dvor, v ktorom sa predstavia aj maliari, 

remeselníci a podávať budú aj tradičné jedlá. Srbský dvor bude vo dvore u Janka Siromu. Na 

prípravu programu bola vytvorená programová rada, ktorá sa skladá z viacerých odborníkov 

etnomuzikológov – Katka Babčáková, Betka Lukáčová, ako aj folkloristov Ján Lipták, Peťo 

Gecelovský ml., Anka Medveďová z MK SR a pod. Propagáciu podujatia zabezpečuje 

marketingová firma a tiež Košice región turizmus. Objednaný je vláčik z Košíc, ktorý donesie 

návštevníkov na Kovostroj, odkiaľ bude zabezpečená autobusová preprava.  

Keďže obec nedostala dotáciu od KSK , financovanie bude vo veľkej miere zabezpečovať GOS 

Rožňava, ktoré získalo dotáciu z FPU. Obec sa bude samozrejme podieľať organizačnými 

prácami, máme taktiež sponzorské príspevky . Vstupné bude počas obidvoch dní vyberať GOS, 

keďže podujatie z väčšej časti financuje. Posilnená bude aj ZBS-ka, ktorá bude zabezpečovať 

aj výber vstupného. Ostatné organizačné záležitosti budú predmetom samostatných pracovných 

stretnutí. Starostka požiadala poslancov tak ako každý rok o pomoc a spoluprácu. Poslanci 

pomoc prisľúbili. 

Obecné zastupiteľstvo obce Rejdová po prerokovaní tohto bodu programu : 

a/ berie na vedomie informácie o programe 50-teho ročníka GFF Rejdová 2024 

a organizačnom zabezpečení podujatia 

b/ schvaľuje poplatky pre predajcov nasledovne : 

- Stánky bez napojenia na energie , okrem remeselníkov  20,- € / 1 deň 

- Stánky s napojením na elektrickú energiu   35,- € / 1 deň 

- Stánky s napojením na elektrinu a vodu    60,- € / 1 deň 

 

Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov OZ : 7 Počet prítomných poslancov : 5 

Za :5 /     Bc. J.Molčanová, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Mgr. J.Polomská, Ing. 

M.Ambruž/ 

Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 



17.Rôzne : 

 

a/ ponuka na kúpu nehnuteľností do majetku obce -  prejednanie  

 

Starostka obce informovala poslancov, že bola osobne oslovená p. Máriou Tomášikovou 

bytom Rožňava vo veci odkúpenia nehnuteľnosti do majetku obce. Jedná sa o hospodárske 

budovy pri rodinnom dome súp.č. 51, ktorý sa nachádza oproti obecnému úradu. P. 

Tomášikova ponúka tieto nehnuteľnosti na odkúpenie obci. Starostka požiadala zástupcu 

starostu Ing. Ambruža , aby preveril na katastri stav evidencie týchto nehnuteľností. Ing. 

Ambruž predložil poslancom katastrálnu mapu a LV objektu a vysvetlil, ako je daná 

nehnuteľnosť vysporiadaná a delená. Starostka informovala, že nehnuteľnosť má výhodnú 

polohu v blízkosti obecného úradu a môže byť využitá ako skladový priestor. Stojí to však 

za zváženie. Vyzvala poslancov, aby túto ponuku zvážili a taktiež ich informovala, že sa 

môžu ísť na nehnuteľnosť kedykoľvek pozrieť a vykonať jej obhliadku. Poslanci zobrali 

túto informáciu zatiaľ na vedomie. 

b/ predaj majetku obce – motorové vozidlo UVAZ – prejednanie 

 

Starostka obce informovala poslancov, že bola opätovne kontaktovaná p. Marianom 

Molčanom vo veci prípadného odkúpenia motorového vozidla UVAZ, ktorý má obec vo 

vlastníctve. Toto motorové vozidlo obec takmer vôbec nevyužíva a je garážované v garáži 

na vyšnom konci. O jeho odkúpenie má záujme PD Rejdová. Starostka poznamenala, že nie 

je za predaj obecného majetku, ale v tomto prípade tento majetok obec nijako nevyužíva 

a nie je predpoklad jeho využívania do budúcnosti. Vozidlo je vo výbornom stave 

a starostka zisťovala ceny podobných vozidiel na internete. Ceny sa pohybujú v rozpätí 

1500-5000 € podľa stavu. Starostka poznamenala, že ohľadom zistenia ceny oslovila p. 

Vlada Emericiho, ktorý sa zaoberá predajom terénnych vozidiel. Ten prisľúbil obhliadku 

vozidla a stanovenie predpokladanej ceny. Starostka poznamenala, že sa jedná o špecifické 

vozidlo, ktoré môže mať hodnotu hlavne pre zberateľov. Starostka tiež poznamenala, že do 

hodnoty 5000 € je predaj majetku v jej kompetencii. Zároveň však podotkla, že určite bude 

brať do úvahy doporučenie poslancov OZ. Poslanci zobrali zatiaľ túto informáciu na 

vedomie. 

 

 

18. Diskusia 

 

V diskusii starostka obce informovala poslancov o prechod k novému dodávateľovi zemného 

plynu pre budovy vo vlastníctve obce. Od SPP obec prechádza k VSE, ktorý ponúkol obci 

výhodnejšie ceny plynu . Zmluva bola uzatvorená od 1.7.2024. 

V diskusii sa zapojila aj prítomná ekonómka obce a poznamenala, že poslanci by mali zvážiť 

modernizáciu sociálnych zariadení v ubytovni PZ. Niektorí  poslanci poznamenali, že túto 

budovu nikdy nenavštívili. Starostka ich po skončení OZ pozvala na obhliadku.  



 

19.Záver 

V závere sa starostka poďakovala poslancom za účasť a zasadanie OZ ukončila.  

 

 

V Rejdovej, 26.6.2024 

 

Zapisovateľ : Ivana Kolářová ................. 

Overovatelia zápisnice :  

Mgr. J.Polomská............................. 

Mgr. J.Mihóková ........................... 

 

 

     

        Mgr . Slávka Krišťáková 

              Starostka obce 

 


